
  EKSTRA ORDINÆRT MØDE I AFD. BESTYRELSEN. 

                         DEN 15 APRIL 2019 

 

Den 11 april har vi modtaget mail fra Flemming, hvor han 

meddeler at han trækker sig fra bestyrelsen, med den 

begrundelse at den øvrige bestyrelse ikke ønsker at tage 

spørgsmål om vaskeri løsning på ekstra ordinær afd. møde.Vi 

beklager beslutning, men mener vi er valgt til at træffe 

beslutninger, og er af den klare opfattelse at vi har truffet den 

bedste beslutning til gavn for beboerne. 

Ny formand er Else Vinther. 

Næstformand Karin Hjorth. 

På vegne af bestyrelsen 

Karin Hjorth 

 

 

 

 

 

 

 



 


